
Zápis z jednání školské rady 7.11.2018 

 

Přítomni: p. Lekovski, p. Kosová, p. Kubernatová, p. Řepa, p. Boháčková, p. Heřmánková, p. 

Tomečková 

Omluvena: p. Švajdová 

Host: p. Střelec 

 

1. Schválení Výroční zprávy a hospodaření za rok 2017 

Všech 8 přítomných výroční zprávu schválilo. 

 

2. Spolupráce s ČVUT 

Schválení Výroční zprávy v podobě, v jaké je, je pro dlouhodobou spolupráci s ČVUT 

rozhodující. V současné době máme návrh smlouvy s panem rektorem Petráčkem. Cílem 

je mimo jiné získat statut univerzitní školy.  

 

3. Projekt vědeckého centra - AQ-LAB (Aquaponická laboratoř) 

Cílem je, získat finance z výzkumného programu ČZU, aquaponická farma by byla 

referenčním vědeckým pracovištěm. Produkty by nejprve sloužily jako dochucovadla 

do jídelny, dále záleží na poptávce. Děti se naučí pracovat s komplexními systémy. 

 

5. Chytrá zařízení a nositelná elektronika ve škole 

Ošetřeno v aktuálním školním řádu – bez souhlasu učitele se nemají tato zařízení 

používat. 

 

6. Školská rada 

Je třeba zvolit 2/3 školské rady, p. ředitel vypíše v termínu volby. 

 

7. Různé 

V příštím roce bude otevřena matematická třída (1.třída). v rámci zápisu se budou 

konat přijímací zkoušky. Do dvou let je v rámci ZŠ plánováno otevření “alternativní 

školy” (věkově smíšené třídy, slovní hodnocení, propojení předmětů atd.). 

 


